
 

 

MOTIE Pakketautomaat om overlast bezorgdiensten te beperken 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 november 2018, 
  
In beraadslaging over de programmabegroting 2019-2022, 
 
Overwegende dat: 

 De overlast van pakketdiensten die af- en aanrijden in Haarlemse wijken toeneemt doordat 
o steeds meer mensen online bestellen; 
o ontvangers niet altijd aanwezig zijn en aflevering bij buren of servicepoints in winkels niet 

altijd mogelijk of gewenst is; 
o meerdere bezorgdiensten actief zijn in de stad die vaak achter elkaar door dezelfde straat 

heen rijden; 

 Op de markt inmiddels oplossingen beschikbaar zijn om dit verkeer te beperken zoals 
pakketautomaten op locaties waar veel mensen komen (winkelcentra en stations); 

 
Verzoekt het college: 
Met bezorgdiensten te verkennen of op tenminste één locatie in Haarlem een pakketautomaat kan 
komen, bijvoorbeeld op het station; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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